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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2022. március 29-én 14:00 órakor fizikailag és Teams-en online módon 

megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Dr. Székely Csaba, Dr. 

Vokony István 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Kovács László, 

Rejtő János, Orlay Imre, Táczi István, Tóth József, Rubint Dezső, Dési Albert, tanácskozási joggal 

rendelkező tagok, valamint Németh Bálint megbízott KOM Bizottság vezető, Tilesch Péter, 

Kovács András, Becker Péter állandó meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

Meghívottként jelenvolt: Hatvani György és Garai János 

 

Kimentette magát: Gelencsér Lajos és Nagy János 

 

Veisz Imre üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést.  

 

Első napirendi pontként Veisz Imre megkérdezte az elnökséget, hogy korábbi elnökségi 

üléseken már ismertetett 2022. évi stratégiával kapcsolatban van-e észrevételük, javaslatuk. 

Miután nem volt, rögzítette, hogy ezzel ez a stratégia elfogadott.   

 

Második napirendi pontként Tilesch Péter tájékoztatást adott a 98. Tisztújító Küldöttgyűlés 

előkészületeiről.  A helyszín az APOR VILMOS KATOLIKUS FŐISKOLA 1201 Budapest, Török 

Flóris u. 227-229. A jelölések tekintetében Orlay Imre tájékoztatta az elnökséget, hogy a jelenlegi 

választott tisztségviselők megválasztásuk esetén vállalják a tisztséget a következő ciklusra. 

Kérte, hogy buzdítsák a tagságot, hogy az SZB és ETB tagokra tegyenek javaslatokat, mert ott 

még minimum 3-3 fő jelölését várjuk. Tóth József kérte, hogy a DÉMIDAKO a programban is és 

egyébként is a helyes nevén szerepeljen. A Levelező Elnök és a Választási/Szavazatszámlálási 

Bizottság Elnökére javaslatot kell tenni. Javasolta Levezető Elnöknek Hatvani Györgyöt, aki a 

felkérést elfogadta és a Választási/Szavazatszámlálási Bizottság elnökének pedig Mohos 

Andrást, aki a felkérést egyéb oktatói elfoglaltságai függvényében elfogadná. Az elnökség a 

javaslatot elfogadta. 

 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 2 

Harmadik napirendi pontként Hatvani György tájékoztatást adott az Elektrotechnika Szerkesztő 

Bizottsága 2022.03.10-i üléséről. A főbb észrevételek: 

. A cikkek szakmai színvonala kifogástalan. 

. Továbbra is javasolják a cikkekhez tartozó ábrák méreteit oly mértekben növelni, hogy azok 

tartalma látható legyen. 

. A cikkekben szereplő, gyakran angol nyelvű szakkifejezések rövidítéséneknek (pl.: SAIDI, 

SAIPI, ENS, stb.) a szövegben való első megjelenésekor szükségesnek tarják annak jelentését 

– legalább zárójelbe, vagy lábjegyzetbe foglaltan- leírni 

Felmerült annak igénye, hogy az eddig használt témakör (rovat) választékot felül kell vizsgálni és 

az elektrotechnika legújabb szakterületei megjelenítésével bővíteni. E vonatkozásban a 

Szerkesztő Bizottság javaslatot fog tenni. 

A MEE leszerződött az MTA-val a DOI digitális cikkazonosító rendszer alkalmazására. Ennek 

formai követelményeit teljesíteni kell, nevezetesen: a cikkek hivatkozásaiban meg kell jeleníteni 

azok DOI azonosítót, valamint a folyóiratba közölni kell, hogy alkalmazzuk a DOI-t. Ezt egyrészt 

a cikkírókkal kell tudatosítani, másrészt a folyóiratban 

megfelelő módon közölni kell. 

 

Negyedik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette az április 1-2. OET programját. Az 

elnökség felhívta a figyelmet arra, hogy a Puszta Olimpia játék szabadtéren zajlik esetleg sáros 

talajon, így az ahhoz megfelelő öltözetről a résztvevők figyelmét fel kell hívni, továbbá arra, hogy 

a helyszín nehezen megközelíthető, ezért térképet és GPS koordinátát is adjunk meg a 

résztvevőknek. 

  

 

Ötödik napirendi pontként Garai János az Épületvillamossági és Biztonsági Szakosztály elnöke 

ismertette a Szakosztály tevékenységét ezen belül kiemelten a Szakosztály keretében működő 

Munkabizottságokat! 

 

Hatodik napirendi pontként Veisz Imre felvetette, hogy időszerű gondolkodni arról, hogy ki 

kapja a 2022. évi MEE Partnere Díjat. Kérte, hogy az elnökség tegye meg további javaslatait a 

következő elnökségi ülésre. 

 

Nyolcadik (Egyebek) napirendi pontként Veisz Imre az alábbi témákat érintette: 

• MEE Díjak: díjjelölés minden díjra érkezett. Felmerült az, hogy az hogyan kezelendő, ha 

egy-egy díjra egy-egy jelölés érkezett. Mind Kovács András, mind Orlay Imre szerint 
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amennyiben a Díjbizottság a jelöltet megfelelőnek ítéli a kritériumoknak, akkor kapja meg 

az adott díjat. Ezzel az elnökség egyetértett. 

• a természetes személyek tagdíjfizetésének határideje 2 nap múlva lesz. Eddig a tagok 

mintegy 60 % fizette be a tagdíjat. Kérte az elnökségi tagok közbenjárását, hogy buzdítsák 

a szervezeteket a tagdíjak rendezésére. Kiemelte, hogy csak az a Tagunk lehet Küldött 

illetve javasolható választott Tisztségviselő, akinek az adott évre a tagdíja rendezve van!  

• a kötelező adategyeztetést a Tagjaink mintegy 50 %-a végezte el, ösztökélni kell a 

szervezeteket ennek elvégzésére. 

• kérte, hogy a tisztújításokat végezzék mindenütt el és haladéktalanul küldjék be a 

jegyzőkönyveket a központba. 

• a Vándorgyűlés előadó jelentkezésének határideje április 4. Kérte, hogy ösztökéljük a 

potenciális előadókat az előadások leírásának beküldésére, mert ami eddig beérkezett az 

kevés.  

 

Végezetül Veisz Imre megköszönte a részvételt és lezárta az ülést.  

2022. március 29. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

 Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


